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Czechowic ę-Dziędzicę, 04-12-2079r.
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Radny Rady Miejskiej
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Dotyczy: utrudniony wyjazd z ul. Koperniką ną DK] w stronę Bielska-Białej

W nawiązaniu do interwencji mieszkańców oTaz kierowców korzystających z wjazdu

z ul. Kopernika na DKl w stronę Bielska-Białej, zvnracam się z wnioskiem o wystąpienie do

Zarządu Dróg Powiatowych w Bielsku-Białej (zarządca drogi powiatowej - ul. Kopernika)

oraz do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad o podjęcie działań celem poprawy

bezpieczeństwa osób włączających się do ruchu na przywołanym powyżej odcinku. Proszę

równiez o włączenie się przedstawicięli Urzędu Miejskiego w Czechowicach-Dziedzicach

w prace koncepcyjne dotyczące povłyższego tematu.

Budowa ekranów akustycznych na terenie Czechowic-Dziędzic wzdłuż DKl, dzięki

redukcji hałasu generowanego przęz pojazdy poruszające się po drodze,

w znacząaym stopniu poprawiła jakość zamieszkiwania w obszarze oddziaływania drogi

krajowej. Jednakze te same ekrany akustyczne, usytuowane w bezpośrednim sąsiedztwie

skrzyzowania z llicą Kopernika w znaczącym stopniu ograńczają widoczność kierowcom

wŁączającym się do ruchu na DK1. Powyższę, wraz z brakiem tzw. pasa rozbiegowego

umożliwiającego płynne i bezpieczne włączenie się do ruchu stanowi duze utrudnięnię dla

podróżujących. Rozwiązanie povlyższych problemów wpłynie na poprawę bezpieczeństwa

zarówno włączających się do ruchu jak i kierującychpojazdami na DKl.
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